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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2023 - 5 

Tirsdag den 19. September kl. 18.00-21.00 
Sted: Klublokalet 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Søren Høegh Butzbacker, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Mick 

Larsen, Nadja Josty, John Olesen 
Afbud:  

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Godkendt 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

Opfølgning på Aktionslog: 
- Vision 
- Retningslinjer for sponsorudvalget 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
Info: Linda har indkaldt Benny Agergaard til nyt 
opfølgende møde om den nye svømmehal. 
Forventes i slut oktober, når kommunens budget er 
vedtaget. 
 
Der blev arbejdet videre med visionen. Den tages op 
igen til næste møde til endelig færdiggørelse. 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Intet nyt. 
Opfølgning: Sidste gang godkendte vi at pensionister 
kan få rabat – Se status under svømmeskolen 
 

4. Status i Konkurrence-afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

-  

K holdet er fyldt med 23 svømmer. Vi har bla fået 2 
nye fra Køge svømmeklub. På T holdet der pt. 10 -
11svømmere, her kunne vi godt bruge et par ekstra 
hen over efteråret.  
  
Sæsonen er kommet godt i gang med mange gode 
træningspas. Der er stort fremmøde til 
morgentræning både mandag og fredag. 
Vores første stævne i år var Ringsted cup 16-17. 
september med flere klubrekorder, bedste 
seniorsvømmer, 15 medaljer og en vundet 
kagemand. 
  
Vi har udarbejdet en årskalender med alle vores 
planlagte stævner, som er udsendt til svømmere og 
forældre. 
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I uge 42 skal vi på træningslejr til Skærbæk. 
  
En af fokuspunkterne vil være at få flere forældre 
med i arbejdet omkring holdet. Mange hjælper og 
tager en stor tørn, men vi har også nogle  der kunne 
være mere aktive omkring K eller T-holdet. 
  
Klubmesterskab afholdes 25. november, 
overdommer har givet tilsagn.  
 
Vi sender nogle på uddannelse i at oprette stævner. 
  
Pt arbejdes der på nye tasker og badehætter til 
svømmerne, processen er lidt forsinket pga 
udfordringer med badehætterne. 
 
Vintercup er 13. januar 2024. 
  
LM er i denne sæson aflyst, vi planlægger at deltage i 
et andet stævne i Jylland i samme weekend (Odder). 
  
Vi er ved at undersøge muligheden for en 
udenlandstur for K holdet i påsken 2024. 
 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren Butzbacker 
Punkter: 

 

 
Anne og Sigrun fra Sponsorudvalget var forbi 
bestyrelsesmødet, med et godt oplæg. Vi havde en 
god dialog om hvilke ting og begivenheder, der 
ønskes sponsorat til og hvad holdningen er til 
reklamer etc.  

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
 
Punkter: 

- Klubmesterskab 
- Instruktørdag 
- Svøm langt 
- Mikrostævne 
- DGI Aqua Inspiration (Esbjerg) 

Hold update 

Vi er kommet godt i gang. 505 medlemmer og 546 
tilmeldinger vs. slut sidste år 612 tilmeldinger. Der 
kommer stadig ca. 2-5 nye tilmeldinger ind hver uge. 
Det er mest Vandgymnastikholdene der er 
tilbagegang på. Vi har et nyt tiltag der hedder Aqua 
fitness/motionssvøm som er blevet taget godt imod 
med 12 deltager. Vi har lavet nogle enkelte ½ timers 
hold om til 1 timers hold og der er pæn tilslutning.  

De fleste børnehold i det lille bassin er pænt fyldt, 
dem der ikke er har noget med tidspunktet at gøre. 
Vi har måtte annullere 2 hold onsdag kl 15.30 da der 
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ikke var tilslutning, vi fik svømmerne flyttet til andre 
hold.  

Et hold i det store bassin lørdag blev annulleret 
grundet for få tilmeldte, de tilmeldte blev flyttet 
Swim and Rescue.  

Et nyt tiltag er Voksne Fri motion om lørdagen, som 
var tilegnet de forældre der havde deres børn i det 
lille bassin, så forældre kan svømme mens deres 
børn er til undervisning. Ved en fejl blev tilmeldingen 
lavet for alle voksne, og holdet opretholdes 
selvfølgelig for dem, som er tilmeldt.  

Der har været mange børn samt voksne, på hold, der 
slet ikke var meldt på ej heller betalt, der er ved at 
være styr på det nu.  

 Personale update 

Er i gang med at lave opdateret kontrakter, og få en 
snak med de instruktører som har nogle 
udfordringer med vores guidelines. Vi har rigtig 
mange børn på begynder (med bælte) og det har 
gjort at vi har måtte have 3 instruktører på i starten 
indtil børnene er fortrolige med vandet.  

Vi har 3 instruktører i pipeline så vi mangler ikke 
instruktører lige nu. 

Aqua inspiration i oktober, Susanne tager fat i 
instruktører om der er interesse. 

Susanne har en dialog med Faxe kommune om et 
instruktørkursus for unge indenfor alle idrætsgrene, 
altså et mere generelt instruktør kursus. Vi skaffer 
yderligere informationer. 

 Pensionist rabatten:  

Status på pensionist rabatten; den har givet ca 10 
nye medlemmer.  

Generelt: For at få bedst fokus i undervisningen, 
ønsker vi at forældre opholder sig i klublokalet eller 
foyerer mens deres børn undervises. Første uge i 
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hver måned er man velkommen til at sidde ved 
bassinkanten.  

Der er købt nye materialer ind, efter forespørgsler 
fra foreninger samt klubberne, 

 
7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

 

Arrangementer indtil årsskiftet:  

Den store svømmedag : 8 oktober fra 10-16. 
Annonceret på hjemmesiden, vil blive annonceret i 
Faxe bladet og digitalt, samt SOME. 

K og T- holdet opfordres til at deltage. Bestyrelsen 
opfordres til at deltage. 

Familiesvøm, Vi har sat følgende datoer af (da K ikke 
er der ) og ser hvordan det går. den 16 sep, 4 nov, 2 
dec, og den 4 maj  

Instruktør samling :Er under planlægning i oktober / 
november  med henblik på at være i vores egen 
svømmehal en søndag med en inspirerende taler 
samt noget svøm og wellness.  

Micro stævne: Vi ser ikke mulighed for at etablere et 
mikrostævne i efterår/vinter, da vi ønsker at benytte 
lørdagene til de større stævner og ellers til 
svømmeundervisningen. 

Jule hygge :  vi fortsætter den gode stil med 
æbleskiver Den 16 dec, 18, og 20 dec.  

 
 

8. Livredning 
Susanne Schultz 
 Punkter:  
 

Livredning: I juni og august har vi koncentreret os 
om livredning. Vi har ud af vores 31 instruktører haft 
26 op til livredning hvor alle bestod.  

Vi mangler stadig 3 som vil tage den i sep/okt. Og 2 
har førstehjælp.  

Vi har haft 20 lærere oppe til prøven.  
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9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  
Hvilke historier skal på SoMe/avisen? 
 

Input sendes til Pernille. Gerne fra andre end 
Pernille, herunder til stævner. 
Der laves en messenger grupper til input til SoMe. 
 

 

11. Regnskab og budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

- Status 2023 
 

 
Ny medarbejder i DGI. Afventer status fra DGI 
Økonomien ser fornuftig ud. 
Der indkøbes en ny Ipad til K-afdelingen 
 
Der skal udsendes faktura til klubberne for lån af 
materialer. 
 
Søge kommunens puljer. Linda følger op på pulje-
søgningen. Talentpuljen kan søges to gange om året. 
Lokaleregning skal specificeres fra K-afdelingen. 

12. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

 

 
John/Linda er sat på til at få kigget hjemmesiden 
igennem og ”få ryddet op”. Skal gøres i løbet af 
efteråret. 

13. Punkter til næste bestyrelsesmøde 
 

Jf. aktionslog: 
- Honorering under kursus 
- Løn-regulering i 2024 

(der skal forberedes et oplæg til disse) 
 

14. Eventuelt 
Punkter 

 

Strategi om svømmehal: Det virker til at Faxe 
Kommune ikke har midler til en svømmehal 
foreløbig. Vi vil arbejde med nogle retningslinjer for 
klubbens virke, hvis Haslev svømmehal pludselig ikke 
er brugbar længere. Desuden vil vi kigge på 
muligheder for at påvirke Faxe Kommune til en 
svømmehals løsning. 
 

15. Datoer for kommende bestyrelsesmøder i 2023  
21 November 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af. Karin Elbæk Nielsen 
 

 

 


